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Bestyrelsesmøde d. 8 I 6-2020

DAGSORDEN
1.. Underskrivning af referater

2. Område dag

3. Skt. Hans

4. Sports- og legepladsen

a. Volley net

b. Trampolin - dug og skilt

c. Klatrevæg med tov - skrue

d. Sandtårn - bund

e. Aktivitetstårn

5. Goddag/farvel arrangement

6. Asfaltering af stier (lJ)

7. Bordet rundt
a. Formanden (AW)

. b. Regnskab (JA)

c. Beboerhus (JT)

d. Kommunen (lJ)

e. Web (co)

f. Grønt område (NS)

8. Dato for næste møde

9. Evt.

Referat
1. Referater underskrevet. Christen er fraværende, NSL afleverer til CO's postkasse.

2. AW: 22. august 2020 kl. 9.30 rundstykker og arbejdet starter kl 10. Herved kan vi forsamles flere
med god samvittighed, vi regner ikke med at der bliver flere end 100.

3. Skt. Hans er aflyst i år, da der fortsat er forsamlingsforbud på over 50 personer.

4. Der er flere ting der skal ordnes før område dag

a. Volleynet skal sættes op, JA ordner det.
b. Trampolindug skal skiftes. AW, lJ og JT skifter torsdag d. tL/6 kl 16. Der er kommet skilt op

ved trampolin.

c. Vi afkorter skrue og skifter til område dag

d. Det sidste plateau skal skiftes med terrassebrædder
e. Vi bliver nok nødt til at få original plade, det er ikke muligt at få brædder i rigtige tykkelse

osv.

5. 11. eller 12. september, AW laver doodle.
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6. De er gået i gang. De har lagt græstørvet ud på kommunens grund bag Teglmarken vest. Det bliver
planeret. En beboer har klaget over at haekken ved teglmarken 51 skulle fjernes, han har fået
ansvaret for at holde den så den ikke behøver blive fjernet.
Teglbrænderstien bliver også ordnet.

7. Bordet rundt
a. Formanden:

i, AW har snakket med en borger i Sønderkær. Nummerskilte er blevet påkørt flere
gange af fejemaskiner. Han har spurgt om de kan skiftes. Det er vejens eget ansvar.

ii. AW har også snakket med borger på Enghaverne som har klaget over unge

mennesker der larmer på trampolinen. Han ønsker trampolinen fjernet. Det bliver
den ikke. Opfordret til selv at tage kontakt til de unge hvis de larmer.

iii. AW har snakket med en borger ang. byggesag på teglmarken nr. 40. Han var ikke

tilfreds. Bestyrelsen har ingen holdning til sagen, så han må selv lave indsigelse.

iv. Der har været henvendelse om tilladelse til beskæring af stort træ ved

Teglbrændervej. AW givet tilladelse til dette.

v. NS fået forespørgsel om man kan fælde alle de store træer og plante nye. Måske

man skulle få Havredahl til at beskære dem. Der er rigtig mange træer der er

kæmpe store. Vi skal have kigget på dem alle sammen. Vi skal have beboer til at
sige hvilke træer der skal kigges på. (infobrev)

b. JA: Regnskab godkendt.

c. JT og NS har snakket om at bytte område på et senere tidspunkt. Vedtaget af bestyrelsen.
Det skrives ud i infobrev.

d. Kommunen:

i. lJ; Der er kommet skilt op ved Lyngvej og Gl. århusvej med "knallert forbudt".
Kommunen har sat det op.

ii. Ang. hække: lb har snakket med kommunen. Lærk må erstattes med bØg. Hvis der
skal anden slags haek op skal der ans6ges hos kommunen og det skal godkendes

ved h6ring i nabolaget. Der må ikke sættes hegn op.

iii. lb er blevet kontaktet af beboere at der er en sort hund der går tur alene stort set
hver aften. Når folk går tur med deres hunde, er den ovre og markere. Obs i

infobrev om at hunde skal være i snor.

e. CO er her ikke i dag.

f. Det er taget ved andre punkter.

8. 10/8 kt 19.

9. Evt.

a. NS:

i. Hvornår skal vi have auktion på trae?

Mandas d.22/6 kl. 19.

ii. Der har været forespørgsel om hvad det koster at leje beboerhuset til fælles
arrangement, fx kortspil. Det er gratis. Det skal bare annonceres til alle.
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b. JT og hans kone spger aktivitetspulje til førstehjælpskursus. Måske man skulle få

hjertestarter på beboerhuset?
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John Lind Thomsen

Christen Overgaard

Allan Weber
Formand
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